
Referat af Grundejerforeningen Sandrytterens Generalforsamling 30. april  

2013. 

 
Generalforsamlingen blev i år holdt på Næstved Vandrerhjem. Ud af 61 parceller, var 20 

repræsenteret. I alt var 36 personer mødt op. 

 

1. Valg af dirigent: Per Andersen, som erklærede Generalforsamlingen lovlig ifølge 

vedtægterne 

 

2. Valg af referent: Birgit Holmstrøm 

 

3. Formandens beretning er vedlagt. Som det fremgår af beretningen, vil det være en god ide 

med nyt slidlag på Sandageren indenfor 1-2 år. Annelise Petersen gjorde i den forbindelse 

opmærksom på, at der arbejdes på at der kan tilbydes tilslutning til fjernvarme i vores 

kvarter og at det så er en god ide, at tænke det ind i asfalteringen. Annelise sender materiale 

frem til formanden. 

  

4. Fremlæggelse af regnskab 2012 samt budget for 2013-2015 ved kassereren. Både regnskab 

og budgetter vedtages. Kontingentet er uforandret. Det blev aftalt at regnskabet forrige år,  

skal fremstå ved siden af sidste års regnskab til sammenligning . 

 

5. Der var indkommet forslag fra Netta om forlængelse af flisebelægningen for enden af 

stikvej 2 på Sandageren. Skraldebilen er ved at køre hele græsarealet op. Det er vedtaget at 

der skal gøres noget ved det og at Freddy fra bestyrelsen kigger på det sammen med Allan 

Kilbæk. Der tilbagemeldes til formanden. 

 

6. Valg af kasserer: Jesper Larsen blev genvalgt. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Birgit Holmstrøm og Klaus Frimann blev genvalgt. Freddy 

Brandsborg blev valgt ind i bestyrelsen. Annelise Petersen og Susanne Lüthgens blev valgt 

til suppleanter. 

 

8. Valg af revisorer: Gert Wulff og Robert Meulengracht genvalgt. Kirsten Andersen blev 

genvalgt som revisor suppleant. 

 

9. Eventuelt:   

 

 Der var igen i år debat om snerydningen. Få var utilfredse – de fleste tilfredse med 

ordningen. Nogle mente at der bliver saltet for meget – på den anden side skal vi sørge for at 

der ikke er glat. 

 Vi havde en debat om fælles arbejde – konklusionen er, at det er svært at samle alle. Men at 

man naturligvis er meget velkommen til at hjælpe hinanden på de enkelte veje. 

 Sidst men ikke mindst er vi blevet enige om, at vi næste år kigger på en anden og billigere 

løsning på vores generalforsamling. Vi skal stadig spise og hygge sammen, bare et andet 

sted. Det kigger bestyrelsen videre på . 


